
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 619 af 2. august 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Jacob Jensen (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Jeanette Rose Hansen 
  

30. august 2021 
J.nr. 2021-6135 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 619

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes forholde sig til artiklen ”Bøde på 215.000 kroner for bankospil”  
fra SN.dk den 16. juni 2021 samt forholde sig til problemerne med støtteforeninger  

rundt om i landet, som er blevet politianmeldt for at overtræde spilleloven. 

 

Svar 

Indledningsvis skal jeg bemærke, at jeg som skatteminister i henhold til skatteforvalt-

ningsloven ikke kan gå ind i den konkrete sag, og jeg kan derfor kun udtale mig generelt 

om reglerne. 

 

Dernæst skal jeg henvise til min besvarelse af spørgsmål REU alm. del – spm. 1275 

(2020-21) om samme emne. Som det fremgår af den nævnte besvarelse, har de nuværende 

regler for almennyttigt lotteri grundlæggende været gældende i mere end 50 år, ligesom 

der i mere end 50 år har skullet betales gevinstafgift af gevinster med en værdi over en vis 

størrelse. 

 

Når det er sagt, mener jeg, at reglerne trænger til en modernisering, og jeg kan oplyse, at 

Skatteministeriet er i gang med at se på en revision af reglerne. 
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